

RECEIVED

Aug 25 2026

SC Court of Appeals

REQUEST FOR CLARIFICATION OF TWO UNANSWERED
QUESTIONS。 07/23/26。回上诉

Appellate Case No. 2025-001184。Kong Jian Lin v. Lin Yi Tong

Dear Clerk of Court:

Thank you for your letter dated July 22, 2026. I understand that my appeal remains pending and is being processed in the normal fashion.

However, I respectfully request clarification regarding two specific questions that I have previously asked but that remain unanswered:

1. Rule 240 Motion: What was the specific reason that my previous Rule 240 motion was denied or rejected? If there is a written order or other court document stating the reason, please provide me with a copy or advise me how I may obtain it.

2. \$50.00 Payment: Did the Court receive and process my \$50.00 check for the motion filing fee? Please confirm whether the check was received and credited to Appellate Case No. 2025-001184.

I am not asking when the Court will decide my appeal. I am respectfully requesting a written response only to the two questions above so that I can understand the record and comply correctly with the Court's requirements.

Because English is not my first language and I am representing myself, I would greatly appreciate a clear written response to each question.

Thank you for your time and assistance. Respectfully submitted,

Kong Jian Lin. 07/23/26

2026年7月23日

关于两个未获解答问题的澄清请求

上诉案号:2025-001184

孔建林(Kong Jian Lin)诉 林义通(Lin Yi Tong)

致法院书记官:

感谢您于2026年7月22日寄来的信函。我已知悉我的上诉案目前仍在审理中,并按正常程序处理。

然而,我谨就此前提出但尚未得到解答的两个具体问题请求澄清:

1. 关于“第240条规则”(Rule 240)动议:我此前提交的“第240条规则”动议被驳回或拒绝的具体原因是什么?如果存在说明该原因的书面命令或其他法院文件,请提供副本给我,或告知我获取该文件的途径。
2. 关于50美元款项:法院是否已收到并处理我为动议立案费支付的50美元支票?请确认该支票是否已收到,并已记入上诉案号2025-001184的账目中。

我并非询问法院何时会对我的上诉作出裁决。我仅恳请针对上述两个问题给予书面回复,以便我了解案情记录并正确遵守法院的要求。

由于英语并非我的母语,且我目前是自行代理诉讼,若能针对每个问题获得清晰的书面回复,我将不胜感激。

感谢您抽出时间提供协助。谨此呈上,

孔建林(Kong Jian Lin) 2026年7月23日